

Bryant Middle School



September 28, 2020

Learning

Dear Bryant Families,

for

It is hard to believe that we have been in school for a little over a month. I appreciate the *Life* efforts of our teachers, the support from parents and the engagement of each student.

Bryant teachers have been providing instruction to students using both synchronous and asynchronous methods to engage students. We are learning that students who show up eager to learn during Zoom video lessons are able to learn in spite of the difficulties. We also celebrate that many of our students are working independently to learn grade-level content.

During asynchronous learning, students are to be working independently to complete assignments or meet with their teacher independently or in small groups. Teachers are scheduling one to one meetings or small group lessons in the afternoon to meet student needs. This individualized support will result in higher academic achievement for the participants. **It is imperative that your child use the afternoon time to complete assignments or meet with their teacher(s). Asynchronous learning is not meant to be a free afternoon for students.** Students and teachers should both be working as they would during a traditional school day.

Last week, teachers were instructed to set up meeting times with students each afternoon. If a teacher schedules a virtual learning lab with your child, it is not an optional event. In order for students to achieve during these unconventional times, it is important that all assignments are completed. If a virtual learning lab is scheduled, that student MUST attend and participate in the learning. Students who attend these meeting times will have a greater potential to be successful.

If your child does not participate in the academic program provided, it may put your child at risk of not learning the content which may result in a failing grade for the course. If your child is selected to participate in a virtual learning lab with a teacher, please make sure that your child is attending the session. In addition, the afternoon hours have been designed to give your child ample time to complete their assigned work. Students who take advantage of the learning opportunities each afternoon will learn and have a successful remote learning experience.

Please continue to take care of yourself, your family and loved ones. Bryant Middle School is committed to supporting our families and assisting in any way possible. We believe that by working together we can help your child succeed during these challenging times.

Sincerely,


Mr. Andrew Denison, Principal
denisoa@dearbornschools.org

460 N. Vernon
Dearborn, MI 48128-1599
Phone: (313) 827-2900
Fax: (313) 827-2905

٢٨ /أيلول / سبتمبر / ٢٠٢٠

عائلات براينت الأعزاء ،

من الصعب التصديق أنه قد مضى ما يزيد عن الشهر على بداية العام الدراسي . إنني أقدر جهود مدرسينا ودعم أولياء الأمور ومشاركة كل طالب.

يقدم معلمو براينت التعليمات للطلاب باستخدام أساليب متزامنة وغير متزامنة لإشراك الطلاب. نحن نتعلم أن الطلاب الذين يتوقون للتعلم أثناء الدروس الافتراضية فيديو Zoom قادرون على التعلم على الرغم من الصعوبات. و يسرنا أيضًا أن العديد من طلابنا يعملون بشكل مستقل للتعلم و دراسة المنهاج الصفي.

أثناء التعلم غير المتزامن ، يجب أن يعمل الطلاب بشكل مستقل لإكمال المهام أو الاجتماع مع معلمهم بشكل مستقل أو في مجموعات صغيرة. يقوم المعلمون بجدولة اجتماعات فردية أو دروس جماعية صغيرة في فترة ما بعد الظهر لتلبية احتياجات الطلاب. سيؤدي هذا الدعم الفردي إلى تقدم الطلاب أكاديمياً. من الضروري أن يستخدم طفلك وقت الظهيرة لإكمال المهام أو مقابلة معلمه (معلميه). لا يُقصد بالتعلم غير المتزامن أن يكون فترة ما بعد الظهيرة فترة فراغ للطلاب. يجب أن يعمل الطلاب والمعلمون كما لو أنهم في يوم دراسي تقليدي.

في الأسبوع الماضي ، تم توجيه المعلمين إلى تحديد أوقات الاجتماع مع الطلاب بعد ظهر كل يوم. إذا قام المعلم بجدولة فترة تعلم افتراضية مع طفلك ، فهذا ليس حدثًا اختياريًا. لتحقيق التقدم و النجاح خلال هذه الأوقات غير التقليدية ، من المهم أن يكمل الطلاب جميع المهام. إذا تمت جدولة فترة تعلم افتراضية مع الطالب، فيجب على هذا الطالب الحضور والمشاركة في التعلم. حضور الطلاب المعنيين هذه الجلسات / المختبرات التعليمية يزيد من فرص نجاحهم.

إذا لم يشارك طفلك في البرنامج الأكاديمي المُقدم ، فقد يعرض ذلك طفلك لخطر عدم تعلم المحتوى مما قد يؤدي إلى رسوبه في الصف و المادة. إذا تم اختيار طفلك للمشاركة في مختبرات التعلم الافتراضي مع المدرس ، يرجى التأكد من أن حضوره/ها الجلسة. بالإضافة إلى ذلك ، تم تصميم ساعات بعد الظهر لمنح طفلك متسعًا من الوقت لإكمال العمل الموكل إليه. حضور الصفوف التعليمية لفترة ما بعد الظهر تضمن حصول الطلاب على تجربة تعليمية افتراضية ناجحة.

نتمنى لك و لأسرتك و أحبائك كامل العافية . نلتزم إعدادية براينت بدعم عائلاتنا وتقديم المساعدة بأي طريقة ممكنة. نعتقد أنه من خلال العمل معًا يمكننا مساعدة طفلك على النجاح في هذه الأوقات الصعبة.

مع كل الشكر،

السيد أندرو دينيسن ، المدير

denisoa@dearbornschools.org